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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi történt Sárbogárdon?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Dr. Göncz Kinga Ifjúsági, Családügyi, Szociális és Esélyegyenlőségi miniszter asszonynak . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Sajnálom, hogy az elhíresült Sárbogárdi botránnyal kapcsolatban ismét zavarnom kell .
Az történt ugyanis, hogy az Őn második válasza után Juhász János sárbogárdi polgármester
úrhoz intézetem egy levelet. Ebben arra kértem, hogy tájékoztasson : a Nemzeti és Etnikai
Kisebbségi Jogok Országgyűlési Biztosának vizsgálata után milyen intézkedést, szankciót
alkalmazott a rasszista kijelentést tett önkormányzati képviselővel szemben .
Két hónap után meg is érkezett a polgármester úr válasza, melyet mellékelek azért, hogy Őn is
lássa ebben a képviselő testületben valószínűleg nem csak egy képviselő rasszista . Ha ugyanis
a történtek után a polgármester azt írja nekem, hogy nem történt visszásság, akkor számomra
az ottani helyzet egyáltalán nem megnyugtató .
Kérem Tisztelt Miniszter Asszony véleményét arról, hogy szabad-e hallgatással meg nem
történtté tenni egy olyan kijelentést, amely azt mondja, hogy „a segélyt igénybe vevőknek
nem kellene szaporodni" .
Egyúttal tájékoztatom Miniszter Asszonyt arról is, hogy ezt az iratanyagot másolatban
megküldöm az önkormányzatok felügyeletét ellátó belügyminiszternek is . Megkérdezem tőle,
hogy ilyen esetben a képviselő testület hogyan lenne köteles törvényesen eljárni .
Tisztelettel kérem válaszát, hogy Őn szerint hogyan minősül az inkriminált kijelentés?
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